
 
 
 
8 december ’15 
 
Schriftelijke vragen naar aanleiding van cliëntenstop jeugdhulp Yulius 
 
 
Geacht college van burgemeester en wethouders in Binnenmaas, 
 
Afgelopen dagen kwam in de media dat Yulius voor de afdeling Jeugd GGZ (kinderen 
onder de 18 jaar) per direct een cliëntenstop voor de rest van dit jaar heeft ingesteld. 
Vandaar de volgende vragen: 
 
1. Is het college op de hoogte van deze cliëntenstop en was het college op de hoogte dat 

deze stop er aan zat te komen?  
2. Wat is het oordeel van het college over het feit dat cliënten van buiten Zuid-Holland 

Zuid wel hulp kunnen ontvangen bij Yulius, maar cliënten binnen deze regio niet.  
3. Yulius is één van de grotere aanbieders van Jeugd GGZ in de regio. Is het reëel te 

verwachten dat zij cliënten doorverwijzen naar andere instellingen die veel kleiner 
zijn? 

4. Is bij het college bekend dat Yulius specialistische hulp biedt die niet door andere 
organisaties wordt geboden en dus in zo’n situatie ook niet kan worden 
doorverwezen? Hoe verzekert het college de raad dat deze specialistische hulp wel 
geboden blijft worden?  

 
Op 28 oktober 2015 heeft de kinderombudsman in het onderzoek ‘De zorg waar ze recht 
op hebben’, conclusies en aanbevelingen gedaan, onder andere voor de gemeenten.  
 
5. Onderschrijft het college deze conclusies en aanbevelingen? 
6. Hoe verhoudt zich deze cliëntenstop, en in het algemeen de budgetplafonds bij 

jeugdzorginstellingen, zich met de volgende aanbevelingen:  
a. “Bij toekenning van jeugdhulp altijd het belang van het kind te laten 

prevaleren boven het organisatiebelang en daarmee hun wettelijke zorgplicht 
gestand te doen.” 

b. “Prioriteit te geven aan het voorkomen en bestrijden van onnodige en 
schadelijke wachtlijsten, bijvoorbeeld door prikkels weg te nemen die 
samenwerking tussen aanbieders belemmeren, door flexibel om te gaan met 
budgetplafonds en door verwijzers inzicht te verschaffen in de beschikbare 
hulp.” 

 
De onderhandelingen met Yulius Jeugd GGZ voor het budget voor 2016 zijn nog niet 
afgerond.  
 
7. Kan het college garanderen dat de continuïteit van de behandelingen bij Yulius geen 

gevaar loopt vanwege bezuinigingen?  



8. Een cliëntenstop voor 2015 zal betekenen dat voor 2016 de druk op het budget nog 
weer groter wordt. Wordt in de budgetverstrekking voor 2016 hiermee rekening 
gehouden?  

9. Welke maatregelen gaat het college nemen om een cliëntenstop in de toekomst te 
voorkomen?  

 
 
Met vriendelijke groet, 
 
H.E. Steen 
ChristenUnie Binnenmaas 
         
  


